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Z  A  P  I  S  N  I  K 

sa  12. sjednice Općinskog vijeća Vareš,   

održane 31.01. 2022. godine 

 

Predsjedavajuća OV pozdravila je sve prisutne. 

Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici: Mirnes Ajanović, Sahudina Beganović, Nurdin Begović, 

Maja Berberović, Mahira Brkić, Amela Brkić, , Dario Dodik, Zdenko Franjić, Nazif Hajrić, 

Igor Hinger, Šaban Ibrišimović, Salih Memić, Mario Mirčić, Nedžad Mušanović,  Malik 

Rizvanović, Nikola Šimić i Edib Zubača. 

Odsutni: Emir Islamović i Asmir Čizmo. 

Mahira Brkić – predsjedavajuća Općinskog vijeća Vareš  konstatira da Vijeće može 

raditi jer ima kvorum za rad sjednice. 

Predsjedavajuća OV otvorila je 12. sjednicu s početkom u 14,00 sati, u velikoj sali 

Općine Vareš.   

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik – gosp. Zdravko Marošević, 

sekretar Općinskog vijeća – gosp. Leon Pavlović, pomoćnici načelnika  - gosp. Ermin Musa i  

gosp. Ibrahim Spahić,  ispred Službe za privredu, finansije i trezor – gosp. Dragan Orozović, 

komandir PS Vareš – gosp. Edin Karamustafić i predstavnici medija. 

Sekretar OV Leon Pavlović izvijestio je Vijeće da je na 11. sjednici OV održanoj 

29.12.2021. godine, Vijeće donijelo četiri (4) zaključaka. Tri (3) zaključka su realizovana i 

jedan (1) zaključak je u toku realizacije. Postavljeno je deset (10) vijećničkih pitanja. Na 

devet (9) pitanja je odgovoreno. Na jedno pitanje koje je postavio vijećnik Mirnes Ajanović, 

Stručna služba OV nije dobila odgovor ni očitovanje. Podnosiocima pitanja i svim ostalim 

vijećnicima dostavljeni su pisani odgovori na vijećnička pitanja.  Na postavljenju inicijativu 

vijećnika Igora Hinger, nadležna služba je dostavila očitovanje. 

 Općinski načelnik Zdravko Marošević pod aktuelnim pitanjima nije imao obraćanje. 

 

 

(Izjašnjavanje vijećnika o dobivenom odgovoru) 

 Nije bilo obraćanja vijećnika. 

 

 

 

http://www.vares.info/
mailto:vares@bih.net.ba
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(Vijećnička pitanja) 

Dario Dodik  

 

1. Postavljam vijećničko pitanje u vezi sa Zaključkom sa 10. sjednice OV 

koja je održana 31.11.2021. godine, a glasi: 

„Prihvata se Inicijativa („Predlažem da se mala površina iza kontejnera na 

izlazu iz ulice Put mira prema ulici Zvijezda, pretvori u parking prostor“) 

vijećnika Daria Dodik i ista se upućuje Službi za prostorno uređenje da se 

izjasni da li postoje zapreke pravne i tehničke prirode koje onemogućavaju 

realizaciju ove Inicijative.“ Zamolio bih Službu  za prostorno uređenje da što 

hitnije izjasni po ovom pitanju. 

 

2. Pitanje je vezano za vodovod na Pogar-Sjenokos. Imali smo u aprilu 

izjašnjavanje po ovom pitanju, gdje je rečeno da je u testnom periodu. Ima li do 

sada nekog pomaka i nekih novih informacija? Zanima me ko je nadležan za taj 

vodovod? (Traži da se odgovor Načelnika unese u Zapisnik) 

 

Odgovor Općinskog načelnika: 

„Svaki dan naravno imam upite, odgovaram ljudima onima koji možda dalje žive, ne 

znaju. Znači, vodovod Pogar je završen u onoj dionici u kojoj je trebao, osim nastavka 

koji treba osigurati sredstva, znači treba izvršiti tehnički prijem, iz kojih razloga nije 

do sada izvršen ne znam, to je moja informacija iz JKP. Tu dati upotrebnu dozvolu i mi 

na Vijeću dati vodovod na upravljanje JKP. Tek tada, kada damo na upravljanje onda 

oni stupaju po zainteresiranosti građana na priključenje vode, naravno po svim 

pravilima kako je uređeno njihovim aktima. U razgovoru s njima i posebno naredbom 

mojom da u konačnici do kraja maja moraju se ove stvari odraditi i pristupiti spajanju 

vode zainteresiranim građanima.“  

 

Salih Memić 

 

3. Šta je sa izradom projektne dokumentacije za javnu rasvjetu na području MZ 

Neprivaj? 

Na navedeno pitanje tražim pismeni odgovor. 

 

4. Tražim da nadležne Općinske službe da dostavi tabelarni prikaz 

transakcija po osnovu Odluke o raspodjeli sredstava za političke stranke i 

klubove u OV Vareš za 2021. godinu. Dakle, tražim da dostave tačan 

iznos pojedinačno isplaćenih sredstava prema političkim subjektima za 

2021. godinu. 

Na navedeno pitanje tražim pismeni odgovor.   

 

Vijećnik Salih Memić podnio je Inicijativu:  

Tražim da se pomogne poljoprivrednim proizvođačima u narednom sjetvenom 

periodu zbog velikog poskupljenja repromaterijala za sjetvu. 

 

 

Malik Rizvanović 

 

5. Da li postoji mogućnost da se izvrši čišćenje i odvoz naplavljenog riječnog 

šljunka i materijala na ušću Žahlje u Stavnju, radi prevencije plavljenja naselja 

usred smanjenja protoka u riječnom koritu na ovom lokalitetu u naselju 

Dabravine? 
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6. Pitanje je upućeno prema načelniku Općine Vareš.  

Da li smatra da je u postupku dodjele koncesije, te utvrđivanja visine 

koncesionih naknada bilo ikakvih nezakonitih i kriminalnih radnji, te ko 

su mogući akteri od nas vijećnika, općinskog načelnika, resornog 

ministra privrede u Vladi ZDK gospodina Zlatka Jelića, svih članova 

Vlade, te menadžmenta kompanije EASTERN MINING. 

 

Vijećnik Malik Rizvanović podnio je Inicijativu: 

Tražimo da se izvrši sanacija mosta na ulazu u MZ Kadarići. 

 

Sahudina Beganović 

 

7. Moje vijećničko pitanje odnosi se na trotoar u blizini Doma Zdravlja, koji 

je propao. Da li postoji mogućnost da se ta, već sada ogromna rupa 

popravi? Ona šteti svim građanima općine Vareš a pogotovo bolesnim, 

starijim i iznemoglim licima, pošto je prilaz Domu Zdravlja. 

 

Vijećnica Sahudina Beganović podnijela je Inicijativu: 

Da nadležna općinska Služba dostavi potrebnu dokumentaciju prema Ministarstvu za 

boračka pitanja ZDK-a za dovršetak izgradnje šehidskog spomen obilježja u selu 

Dragovići MZ Dragovići-Mijakovići. 

 

Nurdin Begović 

 

8. Koji su tu pravni i tehnički koraci ili uslovi kako bi polaganje vozačkog 

ispita se moglo vršiti u Varešu? 

 

Vijećnik Nurdin Begović podnio je Inicijativu: 

Uspostavljanje i održavanje rasvjete te redovan odvoz smeća u naselju Rajčevac. 

 

Predsjedavajuća  OV  stavila je na raspravu Zapisnik sa 11. sjednice OV. 

Nije bilo primjedbi i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Zapisnik sa 11. 

sjednice OV i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova 

„ZA“   usvojen Zapisnik sa 11. sjednice OV.  

Predsjedavajuća OV stavila je na raspravu prijedlog dnevnog reda za 12. sjednicu  OV koji 

je usaglašen na Kolegiju Općinskog vijeća.  

Nije bilo rasprave i predsjedavajuća OV stavila  je na izjašnjavanje prijedlog dnevnog reda 

12. sjednice OV i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno sa 17 glasova 

„ZA“ usvojen sljedeći  

 

D n e v n i  r e d 

 

1. Informacija o radu Policijske stanice Vareš sa ocjenom stanja bezbjednosti za 2021. 

godinu. 

Izvjestilac: PS Vareš.  

 

2. Prijedlog Odluke o zaštitnim zonama i zaštitnim mjerama izvorišta „JARČIĆI SAŠKI“, 

općina Vareš. 

Izvjestilac: Dragan Orozović.   

3. Prijedlog Odluke o ukidanju Mjesne zajednice Donja Borovica. 

Izvjestilac: Čedomir Jelić 
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4. Prijedlog Odluke o ukidanju Mjesne zajednice Gornja Borovica. 

Izvjestilac: Čedomir Jelić. 

 

5. Prijedlog Odluke o osnivanju  Mjesne zajednice Borovica. 

Izvjestilac: Čedomir Jelić. 

 

6. Prijedlog Zaključka o vršenju funkcije Savjeta Mjesne zajednice Borovica. 

 Izvjestilac: Čedomir Jelić 

 

7. Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama u vlasništvu Općine 

Vareš (Ljepovići, općina Vareš). 

Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

8. Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama u vlasništvu Općine 

Vareš (Vareš Majdan Kram). 

Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

9. Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama u vlasništvu Općine 

Vareš (stambena jedinica u „G-bloku-Anex A br. 65“ Vareš.). 

Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

10. Prijedlog Odluke o uslovima i načinu davanja u zakup poslovnog prostora u vlasništvu 

Općine Vareš. („Kapitalna“ Vareš). 

Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

11. Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za političke stranke i Klubove vijećnika u 

Općinskom vijeću Vareš iz budžeta Općine Vareš za 2022. godinu. 

Izvjestilac: Sekretar OV. 

 

12. Izvještaj o realizaciji Programa rada Općinskog vijeća Vareš za 2021. godinu. 

         Izvjestilac: Sekretar OV. 

 

13. Informacija o realizovanim projektima lokalne putne infrastrukture iz Strategije razvoja 

lokalnih cesta za period od 2011. do 2021. godine. 

Izvjestilac: Ermin Musa. 

 

14. Informacija o stanju opremljenosti Profesionalne vatrogasne jedinice Općine Vareš i 

DVD na području općine Vareš. 

Izvjestilac: Ibrahim Spahić. 

 

15. Tekuća pitanja. 

 

 

     Ad. 1. 

 

(Informacija o radu Policijske stanice Vareš 

sa ocjenom stanja bezbjednosti za 2021. godinu.) 

 

Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja i pitanja iznijeli vijećnici: Nedžad 

Mušanović (krivična djela korištenja narkotičkih sredstava), Zdenko Franjić (postavljenje 

„ležećih policajaca“ i zaštitne ograde na mostu), Salih Memić (problematika pasa lutalica), 
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Maja Berberović, Sahudina Beganović i Dario Dodik (saobraćajni elaborat-postavljenje 

saobraćajnih znakova video nadzor,neadekvatno zimsko održavanje puteva) . 

 

Komandir PS Vareš gosp. Edin Karamustafić u svom obraćanju dao je dodatna 

pojašnjenja i odgovore na postavljena pitanja vijećnika u raspravi. Izjavio je da je PS Vareš 

uputila dopis prema Kantonalnoj direkciji za ceste sa iskazanom potrebom i tačnim 

lokalitetima gdje da se postave „ležeći policajci“, ali nikad PS Vareš nije dobila povratnu 

informaciju. 

Zahvalio se svima na pozitivnim komentarima za rad PS Vareš. 

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV konstatuje uz Zaključak da je Vijeće 

primilo k znanju 

 

Informaciju o radu Policijske stanice Vareš 

sa ocjenom stanja bezbjednosti za 2021. godinu.  

 

 

Ad. 2. 

 

(Prijedlog Odluke o zaštitnim zonama i zaštitnim 

mjerama izvorišta „JARČIĆI SAŠKI“, općina Vareš.) 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise  na 10. sjednici održanoj 25.01.2022. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o zaštitnim zonama i zaštitnim 

mjerama izvorišta „JARČIĆI SAŠKI“, općina Vareš, te je upućuje Vijeću na 

razmatranje. 

 

Otvorena je rasprava u kojoj je vijećnik Dario Dodik postavio pitanje zbog čega ovo 

izvorište nije bilo navedeno u prijedlogu Zaključka koji je Vijeće donijelo, a vezano za 

davanje saglasnosti za vršenje istražnih radova na području Saški Do. 

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog 

Odluke o zaštitnim zonama i zaštitnim mjerama izvorišta „JARČIĆI SAŠKI“, općina Vareš. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno (sa 

15 glasova „ZA“) (odsutni vijećnici Nazif Hajrić i Edib Zubača) usvojena 

 

Odluka o zaštitnim zonama i zaštitnim 

mjerama izvorišta „JARČIĆI SAŠKI“, općina Vareš.  

 

Ad.3. 

 

(Prijedlog Odluke o ukidanju Mjesne zajednice Donja Borovica.) 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise  na 10. sjednici održanoj 25.01.2022. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o ukidanju Mjesne zajednice 

Donja Borovica, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 
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Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavila je na 

izjašnjavanje Prijedlog Odluke o ukidanju Mjesne zajednice Donja Borovica. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno (sa 

15 glasova „ZA“) (odsutni vijećnici Nazif Hajrić i Edib Zubača) usvojena 

 

Odluka o ukidanju Mjesne zajednice Donja Borovica.  

 

 

 

Ad.4. 

 

(Prijedlog Odluke o ukidanju Mjesne zajednice Gornja Borovica.) 

 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise  na 10. sjednici održanoj 25.01.2022. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o ukidanju Mjesne zajednice 

Gornja Borovica, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavila je na 

izjašnjavanje Prijedlog Odluke o ukidanju Mjesne zajednice Gornja Borovica. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno (sa 

15 glasova „ZA“) (odsutni vijećnici Nazif Hajrić i Edib Zubača) usvojena 

 

Odluka o ukidanju Mjesne zajednice Gornja Borovica.  

 

 

   Ad.5. 

(Prijedlog Odluke o osnivanju  Mjesne zajednice Borovica.) 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 10. sjednici održanoj 25.01.2022. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o osnivanju  Mjesne zajednice 

Borovica, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavila je na 

izjašnjavanje Prijedlog Odluke o osnivanju Mjesne zajednice Borovica. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno (sa 

15 glasova „ZA“) (odsutni vijećnici Nazif Hajrić i Edib Zubača) usvojena 

 

Odluka o osnivanju Mjesne zajednice Borovica.  
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Ad.6. 

(Prijedlog Zaključka o vršenju funkcije 

Savjeta Mjesne zajednice Borovica.) 

 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavila je na 

izjašnjavanje Prijedlog Zaključka o vršenju funkcije Savjeta Mjesne zajednice Borovica. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno (sa 

15 glasova „ZA“) (odsutni vijećnici Nazif Hajrić i Edib Zubača)  usvojen  

Zaključak o vršenju funkcije Savjeta Mjesne zajednice Borovica.  

 

 

Ad.7. 

(Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja 

nekretninama u vlasništvu Općine Vareš (Ljepovići, općina Vareš). 

 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise  na 10. sjednici održanoj 25.01.2022. godine 

jednoglasno je donijela je sljedeći Zaključak: 

 

Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja 

nekretninama u vlasništvu Općine Vareš (Ljepovići, općina Vareš), te je upućuje 

Vijeću na razmatranje. 

 

  Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavila je na 

izjašnjavanje Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama u vlasništvu 

Općine Vareš (Ljepovići, općina Vareš).  

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno (sa 

15 glasova „ZA“) (odsutni vijećnici Nazif Hajrić i Edib Zubača)  usvojena  

 

Odluka o načinu i uslovima raspolaganja 

nekretninama u vlasništvu Općine Vareš (Ljepovići, općina Vareš). 

Ad.8. 

(Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja 

nekretninama u vlasništvu Općine Vareš (Vareš Majdan Kram). 

 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise  na 10. sjednici održanoj 25.01.2022. godine 

jednoglasno je donijela je sljedeći Zaključak: 

Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja 

nekretninama u vlasništvu Općine Vareš (Vareš Majdan Kram), te je upućuje 

Vijeću na razmatranje. 
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Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavila je na 

izjašnjavanje Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama u vlasništvu 

Općine Vareš (Vareš Majdan Kram).  

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno (sa 

15 glasova „ZA“) (odsutni vijećnici Nazif Hajrić i Edib Zubača)  usvojena  

 

Odluka o načinu i uslovima raspolaganja 

nekretninama u vlasništvu Općine Vareš (Vareš Majdan Kram). 

 

 

Ad.9. 

(Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama u 

vlasništvu Općine Vareš (stambena jedinica u „G-bloku-Anex A br. 65“ Vareš.). 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise  na 10. sjednici održanoj 25.01.2022. godine 

jednoglasno je donijela je sljedeći Zaključak: 

 

Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja 

nekretninama u vlasništvu Općine Vareš (stambena jedinica u G-bloku Anex A br. 

65, Vareš), te je upućuje Vijeću na razmatranje. 
 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

    Otvorena je rasprava u kojoj je vijećnik Dario Dodik uz dato obrazloženje 

predložio da se Javni oglas za prodaju nekretnine objavi i na Radiju Bobovac Vareš i da se 

to unese u Prijedlog Odluke. 

Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog 

Odluke o  načinu i uslovima raspolaganja nekretninama u vlasništvu Općine Vareš (stambena 

jedinica u „G-bloku-Anex A br. 65“ Vareš.) sa predloženom dopunom vijećnika Daria Dodik. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 17 

glasova „ZA“  usvojena 

 

Odluka o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama u 

vlasništvu Općine Vareš (stambena jedinica u „G-bloku-Anex A br. 65“ Vareš.) 

 

Ad.10. 

(Prijedlog Odluke o uslovima i načinu davanja u zakup 

poslovnog prostora u vlasništvu Općine Vareš. („Kapitalna“ Vareš). 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise  na 10. sjednici održanoj 25.01.2022. godine 

jednoglasno je donijela je sljedeći Zaključak: 

Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o uslovima i načinu davanja u 

zakup poslovnog prostora u vlasništvu Općine Vareš. („Kapitalna“ Vareš), te je 

upućuje Vijeću na razmatranje. 
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Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavila je na 

izjašnjavanje Prijedlog Odluke o uslovima i načinu davanja u zakup poslovnog prostora u 

vlasništvu Općine Vareš. („Kapitalna“ Vareš). 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 17 

glasova „ZA“ usvojena  

 

Odluka o uslovima i načinu davanja u zakup 

poslovnog prostora u vlasništvu Općine Vareš. („Kapitalna“ Vareš). 

 

Ad.11. 

(Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za političke stranke i Klubove vijećnika 

u Općinskom vijeću Vareš iz budžeta Općine Vareš za 2022. godinu.) 

 

 Komisija za statutarna pitanja i propise  na 10. sjednici održanoj 25.01.2022. godine 

jednoglasno je donijela je sljedeći Zaključak: 

Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za političke 

stranke i Klubove vijećnika u Općinskom vijeću Vareš iz budžeta Općine Vareš za 

2022. godinu, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

  Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

Otvorena je rasprava u kojoj je vijećnica Sahudina Beganović sugerisala na 

blagovremenoj uplati sredstava za političke stranke. 

 

Zatvorena je rasprava i predsjedavajuća OV stavila je na izjašnjavanje Prijedlog Odluke 

o raspodjeli sredstava za političke stranke i Klubove vijećnika u Općinskom vijeću Vareš iz 

budžeta Općine Vareš za 2022. godinu. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća OV konstatuje da je jednoglasno sa 17 

glasova „ZA“  usvojena 

 

Odluka o raspodjeli sredstava za političke stranke i Klubove vijećnika 

u Općinskom vijeću Vareš iz budžeta Općine Vareš za 2022. godinu.) 

 

Ad.12. 

(Izvještaj o realizaciji Programa rada 

Općinskog vijeća Vareš za 2021. godinu.) 

 

 Sekretar OV dao je kratko pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV stavila je na 

izjašnjavanje Izvještaj o realizaciji Programa rada Općinskog vijeća Vareš za 2021. godinu. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajuća konstatuje da je jednoglasno sa 17 

glasova „ZA“ usvojen 

Izvještaj o realizaciji Programa rada  

Općinskog vijeća Vareš za 2021. godinu. 
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Ad.13. 

(Informacija o realizovanim projektima lokalne putne infrastrukture 

iz Strategije razvoja lokalnih cesta za period od 2011. do 2021. godine.) 

 

 

 Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja, primjedbe i pitanja iznijeli vijećnici: 

Malik Rizvanović, Maja Berberović (traži da Služba ubuduće prilikom izrade informacije istu 

uradi preglednije sa navedenim podacima dužine rekonstruisanih puteva, prosjekom za taj 

period i sl.),Dario Dodik (traži od Načelnika i nadležne Službe da pripreme projekte i da 

neplanirana sredstva koja budu ušla u budžet, da se bar 1/3 tih sredstava utroši na 

infrastrukturne projekte), pomoćnik načelnika Ermin Musa (skrenuo pažnju da su na prošloj 

sjednici u Izvještaju o realizaciji Strategije razvoja lokalnih cesta navedeni podaci o 

planiranim i realizovanim projektima.), Malik Rizvanović (replika) i Nikola Šimić. 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajuća OV konstatuje uz Zaključak da je Vijeće 

primilo k znanju 

Informaciju o realizovanim projektima lokalne putne infrastrukture 

        iz Strategije razvoja lokalnih cesta za period od 2011. do 2021. godine. 

 

 

Ad.14. 

(Informacija o stanju opremljenosti Profesionalne vatrogasne 

jedinice Općine Vareš i DVD na području općine Vareš.) 

 

 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajuća OV konstatuje uz 

Zaključak da je Vijeće primilo k znanju  

Informaciju o stanju opremljenosti Profesionalne vatrogasne 

jedinice Općine Vareš i DVD na području općine Vareš.  

 

 

 

Ad.15. 

 (Tekuća pitanja.) 

 

  Predsjedavajuća OV upoznala je prisutne sa pristiglom poštom: 

1. Vijećnik Šaban Ibrišimović uz dato pojašnjenje upoznao je Vijeće (na osnovu 

podnesene Inicijative vijećnice Sahudine Beganović o dostavi potrebne 

dokumentacije prema ministarstvu za boračka pitanja ZDK-a za dovršetak izgradnje 

šehidskog spomen-obilježja u selu Dragovići) da je prije 4 godine urađeno projektno 

rješenje za spomen obilježje, ali da isto nije imalo finansijera, projektne 

dokumentacije, saglasnosti i sl. U narednom periodu bit će završena urbanistička 

suglasnost i očekivat je da radovi budu realizovani na proljeće. 
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2. Vijećnik Dario Dodik uz dato pojašnjenje podnio je Inicijativu da se utvrdi lista 

stanova i drugih nekretnina za stanovanje koje su u vlasništvu Općine Vareš, a koje 

se mogu ponuditi u prodaju zainteresiranim građanima, te da se ista javno objavi 

kako bi isti mogli iskazati interesovanje nakon čega bi se pokrenula procedura javne 

prodaje. 

 

3. Vijećnik Edib Zubača uz dato pojašnjenje podnio je Inicijativu da nadležna služba 

Općine Vareš razmotre postoji li mogućnost da se komunalne takse svim privrednim 

subjektima umanje zbog trenutne situacije sa Covid 19, kao što je učinjeno u 

susjednim općinama .  

 

    Sastavni dio ovog Zapisnika je audio zapis sjednice.   

           Sjednica je završena u 15.40 sati. 
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Leon Pavlović 
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